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Protokół Nr 38/2017 

z posiedzenia  

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 18 sierpnia  2017 roku 

 

Komisja odbyła posiedzenie w składzie tj.: 

1. Sylwester Kacprzak   - przewodniczący komisji 

2. Damian Drzewiecki   - zastępca przewodniczącego  komisji 

3. Marek Gierat              -  członek komisji  

4. Jarosław Włodarczyk -  członek komisji  

W posiedzeniu Komisji udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z listą obecności. 

Posiedzenie prowadził  Przewodniczący Komisji radny Sylwester Kacprzak. 

Porządek posiedzenia:  

1. Ustalenie planu pracy Komisji na drugie półrocze 2017 r. 

2. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został zmieniony. 

1. Sprawy różne.  

2. Ustalenie planu pracy Komisji na drugie półrocze 2017 r. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku posiedzenia:5 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się 

Ad. pkt. 1  

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że po ostatnim huraganie jaki dotknął Gminę Stryków 

konieczny jest przegląd drzew przy drogach gminnych i powiatowych celem określenia, które 

z nich zagrażają bezpieczeństwu i życiu. Należy zwrócić uwagę na drzewa w sąsiedztwie 

lamp oświetlenia ulicznego. Po dokonaniu analizy , należy wyciąć drzewa. 

Radny zwrócił się z prośba o dowieszenie jednej lampy oświetleniowej na drodze gminnej 

prowadzącej do leśniczówki. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że przegląd drzew dokonywany 

jest na bieżąco natomiast nie będzie przeprowadzanej inwentaryzacji drzew. Pani Sekretarz 

zwróciła się z prośbą do radnych o zgłaszanie drzew z terenu gminy zagrażających zdrowiu i 

życiu. Największym problemem są drzewa stanowiące pomniki przyrody. Na najbliższą sesję 

rady tafią dwa projekty uchwał o zniesienie statusu pomnika przyrody z dwóch drzew. 

Radny Marek Gierat pytał jak postąpić w przypadku gdy drzewo przy drodze gminnej 

przewróci się np. na samochód? 

Radny mówił o tym, że drzewa przewrócone przez wiatr zostały usunięte. Co natomiast z 

pozostałymi, z których podczas wiatru oderwały się gałęzie? 

Pani Anna Sasin odpowiedziała, że drogi gminne są ubezpieczone, należy zwrócić się do 

ubezpieczyciela. Pracownik dokona analizy uszkodzonych drzew , musi dojechać na miejsce i 

sporządzić odpowiedni protokół. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał jak wygląda sprawa budowy domu kultury w Strykowie. 

Radny mówił, że podobno inwestycja ma kosztować ok.36 milionów złotych , a on nie 

ukrywa, że chciałby też w przyszłorocznym budżecie jakieś inwestycje dla społeczeństwa ze 

swojego okręgu wyborczego. 

Pani Anna Sasin odpowiedziała, że jest już pozwolenie na budowę domu kultury. Przetarg 

pokaże jaka będzie skala kosztów. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że budowę domu kultury przy tak wysokich kosztach na 

pewno trzeba będzie etapować. Najpierw mówiono o kosztach w wysokości 14 milionów 

złotych , teraz okazuje się , że może to być trzydzieści milionów. 

Radny Damian Drzewiecki zgłosił następujące sprawy: 
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 koszenie poboczy przy wszystkich drogach- dotyczy dróg gminnych , powiatowych i 

krajowych; 

 naprawa wjazdu z drogi na przystanek kolejowy w Bratoszewicach ( zlikwidowanie 

rowu utrudniającego wjazd na przystanek); 

 naprawa oświetlenia ulicznego- na ul. Wolskiej w Bratoszewicach dwie lampy, na 

łączniku –drodze ul. Ogrodnicza w Bratoszewicach –Rokitnica, oraz naprawa jednej 

lampy oświetleniowej na ul. Ogrodniczej w Bratoszewicach. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że oświetlenie uliczne w Woli Błędowej jest załączane 

za późno ok.godz.21 

Radny pytał czy będą ustawiane wiaty przystankowe przy drodze Nr 14 . 

Radny zgłosił potrzebę wykoszenia terenu, który zajmowała firma Bunte w Woli Błędowej. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy została rozwiązana kwestia dofinansowania  wymiany 

eternitu? 

Pani Anna Sasin odpowiedziała, że został złożony wniosek do Wojewódzkiego Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Prawdopodobnie będzie przez Wojewódzki 

Fundusz uruchomiony program pozwalający na dofinansowanie. 

Ad. pkt. 2  

Komisja na posiedzeniu przyjęła następujący plan pracy na drugie półrocze 2017 r.: 

wrzesień 

1. Zapoznanie się z informacją z wykonania budżetu Gminy Stryków za I półrocze 2017 

r. 

2. Sprawy różne. 

październik 

1. Zapoznanie się z informacją dot. przydziału lokali mieszkalnych w budynku 

komunalnym przy ul. Sowińskiego w Strykowie oraz wizyta w tym budynku 

komunalnym. 

2. Sprawy różne. 

listopad 

1. Kontrola w zakresie zawartych umów najmu, dzierżawy i użyczenia przez Gminę za 

rok 2016 oraz I półrocze 2017 r. na potrzeby inne niż mieszkaniowe. 

2. Sprawy różne. 

grudzień 

1. Informacja o sposobie realizacji wniosków wypracowanych przez Komisję w roku 

2017. 

2. Sprawy różne. 

Głosowanie nad przyjęciem planu pracy:4 głosy za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała Z.Kubiak 

Przewodniczący  

Komisji Rewizyjnej  

                                                                               Rady Miejskiej w Strykowie 

 

          Sylwester Kacprzak  

 

 


